



Protokoll

2024-08-12

Närvarande: Sven-Erik, Stefan, Hans, Ann-Louise, Hans-Erik, Mia, Robin, Edmund, Emma, Roger och Åke

- Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.
- Föregående mötes protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.
- Kassarapport. Vår behållning är idag 53 805 kr. Annonskostnaden för Kilaveckan, 8 375 kr, är inte fakturerad på respektive förening än. Midsommarfirandet gav ett överskott på 5 300 kr, därifrån skall sedan avräknas del i arrende och ev. något mer.

Loppisrallyt gav intäkter via Swish på 1290 kr, där finns också en kontantkassa som inte är redovisad än.
- Byte bokföringsprogram. Bokföringsprogrammet Visma upplevs av Mia som mer användarvänligt och har en mycket bra support. Det är dessutom betydligt billigare än vårt nuvarande, Speed-Ledger. På årsbasis sparar vi 2 148 kr. Samtliga bokföringsuppgifter från år 2012 och framåt finns nu inlästa på Visma.

Beslutades att byta till bokföringsprogrammet Visma.
- Bygdebladet. Första redaktionsmötet hölls idag, och Stefan tycker det känns väldigt bra. Tidning blir det, Sjöviks Hjort ska ha med annons den här gången. Mia har hittat ett tidningsprogram som vi ska testa så småningom, det är inte

öppnat för ideella föreningar än. Det kostar kanske 1 000 kr. Handlingarna för utgivarlicens är inskickade men det saknades årsmöteshandlingar. Komplettering är på gång.

- Distribution/ delning. En kartbild över varje tur ska vi försöka få till. Det blir lättare för ersättare att köra turena. Mia kan vara behjälplig i arbetet. Det finns bemanning på alla turer i dagsläget.
- Resumé aktiviteter: Midsommar. Firande fungerade rätt bra men det fattades folk för oss. Till parkeringen behövs 2 som tar betalt, 2 dirigenter på parkeringen och en vägvisare vid kurvan von E.. Totalt 5 personer. Chokladhjul och fiskdamm stod intill varandra vilket var både bra och trevligt. Där är det optimalt med 4 personer. Daniel Olsson, Värmlands museum, har kontaktat Sven-Erik och undrat hur mycket pengar de får. Sven-Erik tar kontakt med Malin om detta och vi måste få en kopia på arrendeavtalet med Börjessons. Fiskdammen kunde i år leverera 66 ”fiskar”, det fanns ett litet behov av några fler.

Loppisrallyt: Det fanns en del grejer som ingen hade tid att hämta då det bara var två personer i början. Pilkastningen fick ställas in. Det behövs 3-4 personer där om det skall vara bra. Allan Johansson var också uppställd där och för det fick vi 200 kr. Kilaveckan. Dennis Gröning hade gjort en fin tur bland torpruinerna på Smedbyns marker. Närmare 30 personer deltog. Det här arrangemanget inbringar inga pengar, men det är heller inga kostnader förutom annonskostnaden. Förslag ställdes att vandringen senareläggs till klockan 17 nästa gång.

Annonsering ordnades i år av Stefan, så även annonsering på Ljustavlan vid Knöstad. Ljustavlan är gratis.

- Bryggan. Området är väldigt välskött, ett stort tack till de ansvariga. Det har funnits både husbilar och båtar förlagda där, vilket inte är bra. Pengar från Harefjordens FVOF, 2 000 kr, har inte synts till än. Reparationen av bryggan flyttas fram till våren, vi får försöka få med tidigare sponsorer igen. Även söka medel från olika håll, bl. a vindkraften.
- Kila-ön. Ett stort jobb är gjort med att få bryggan på plats, men det behövs en hel del förstärkningsarbeten för att den ska ligga kvar. 3 st långa rör på 3 meter, spikband och ca 18 m kätting mm behövs. Hans-Erik gör en lista på grejer. Arbetet utförs lördag 24/8. Samling kl. 11.00 vid bryggan för överfart.

- Planerade möten: 16/9, 14/10, 11/11 och 16/12.
- Övriga frågor.
 - A. Båthuset. Arbetet med detta får vänta till nästa år. Det finns väggskåp som ska monteras. Där kan flytvästar mm förvaras på ett musfritt sätt. Lite grävningsarbeten skulle behövas för att dränera bort vatten. Det har efter vårt möte visat sig att det finns en trumma att ansluta till, så ingen ny behövs.
 - B. Samverkansmöte med alla föreningar i Kila ska bli av under hösten.
- Mötet avslutades.

Åke Broström
sekreterare